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Boxtel, 4 februari 2019 
 
 
Betreft:  Aanvullende artikel 37-vragen verkeersveiligheid Baanderherenweg 
 
Geacht college, 

In het voorjaar van 2018 heeft de SP vragen gesteld over enkele verkeerssituaties in 

de wijk Selissenwal. Een van de vragen betrof de verkeersonveiligheid van de 

Baanderherenweg, met name voor fietsers. Het college heeft toen toegezegd om dit 

onderwerp nader te bestuderen om met een oplossing te komen. Later hebben we 

begrepen dat het college hierover contact heeft gehad met de Fietsersbond. Deze is 

er voorstander van om middels borden de automobilist te wijzen op de situatie. Dat 

gaat dan over onder andere afstand bewaren en snelheid. De SP-fractie vreest dat 

deze bebording niet in staat zal zijn om de onveiligheidsgevoelens bij fietsers weg te 

nemen. Deze zullen uit blijven wijken naar het trottoir, hetgeen wat ons betreft een 

ongewenste situatie blijft. 

Van steeds meer bewoners van Selissenwal krijgen wij te horen dat er eigenlijk maar 

één afdoende oplossing is, namelijk het aanleggen van gescheiden fietspaden aan 

beide kanten van de weg. De ruimte daarvoor is aanwezig en het is voor de 

verkeersveiligheid de beste optie. Bovendien wordt het voor geparkeerde auto's 

gemakkelijker om achteruit te steken op de weg. En de fietsers hoeven niet meer uit 

te wijken naar het trottoir. Bovendien zou het de mogelijkheid bieden om tegelijkertijd 

fysieke maatregelen te nemen om er voor te zorgen dat busjes van pakketdiensten 

niet meer op de trottoirs kunnen komen. 
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Over deze kwestie wil de SP-fractie uw college aanvullende vragen stellen conform 

artikel 37 van het RvO: 

 

1. Bent u met ons van mening dat de aanleg van gescheiden fietspaden de 
beste optie is voor de verkeersveiligheid? 

2. Bent u bereid om ook deze maatregel mee te nemen in uw onderzoek? 
3. Kunt u daarbij ook een indicatie geven van de kosten en is er een 

dekkingsmogelijkheid binnen bestaande budgetten? 
 
 

Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie van de SP 
 
 
 
Dave van de Ven, 
Fractievoorzitter  


